

2023 第三届中国国际华服设计大赛报名表

THE THIRD CHINA INTERNATIONAL GARMENT DESIGN COMPETITION 2023

姓名 NAME		性别 GENDER		个人照片 PERSONAL PHOTO (SIZE ≥3M)
国籍 NATIONALITY		年龄 AGE		
联系电话 MOBILE NUMBER		电子邮件 E-MAIL		
护照号码 PASSPORT NUMBER				
单位 COMPANY/INSTITUTION				
地址 ADDRESS				
作品名称 WORK TITLE				
灵感来源 DESIGN INSPIRATION				
单位签章 或设计师签名 SIGNATURE AND SEAL OF THE UNIT OR DESIGNER'S SIGNATURE	<p>选手承诺：本表所填参赛作品内容真实可靠；该作品/项目无知识产权争议，参赛方同意并遵守大赛的各项规则，亦授权大赛主办方及其委托承办单位可对其项目成果公开出版、展示、展览和在有关媒体公开报道。</p> <p>The participant undertakes: The entry filled in this form are authentic and reliable; there is no intellectual property disputes related to the work/project, and the participant agrees to and observe the rules of the competition, and also authorize the competition organizer and its entrusted organizers to publish, display, exhibit and report the project results in the relevant media.</p> <p style="text-align: right;">签字或盖章： Signature or seal:</p>			

填好报名表请打印盖章（签名）扫描后，连同提交作品设计稿等一并在大赛官网上提交。

After filling in the application form, please print, seal (signature) and scan it, and submit it together with the design draft to be submitted on the official website of the competition.